

REPUBLIC OF CAMEROON
Peace-Work-Fatherland
=====

MINISTRY OF SECONDARY EDUCATION
=====

SECRETARIAT GENERAL *h*
=====

DEPARTMENT OF HUMAN RESOURCES *h*
=====

SUB-DEPARTMENT OF PERSONNEL *h*
=====

PERSONNEL CENTRAL FILE SERVICE
=====

REPUBLIQUE DU CAMEROUN
Paix-Travail-Patrie
=====

MINISTERE DES ENSEIGNEMENTS SECONDAIRES
=====

SECRETARIAT GENERAL
=====

DIRECTION DES RESSOURCES HUMAINES
=====

SOUS DIRECTION DES PERSONNELS
=====

SERVICE DU FICHIER CENTRAL DU PERSONNEL
=====

Yaounde, 30 MAI 2023

COMMUNIQUE RADIO/PRESS RELEASE

No. 70/23/CR/MINESEC/SG/DRH/SDP/SFCP

Le Ministre des Enseignements Secondaires informe tous les personnels de son Département ministériel qu'il est désormais possible de dénoncer, sous anonymat, les personnels en position d'absence irrégulière à l'adresse www.minesecdrh.cm.

Le Ministre invite tous ceux qui ont connaissance des enseignants absents à leurs postes de travail à bien vouloir le signaler à l'adresse susmentionnée.

The Minister of Secondary Education hereby informs all MINESEC staff that it is now possible to anonymously report personnel who are in a position of irregular absence at www.minesecdrh.cm.

The Minister calls on all those who know about teachers who are absent from their duty posts to report them through the above-mentioned address.

Le Ministre des Enseignements Secondaires,


Nalova Lyonga, Ph.D.

REPUBLIC OF CAMEROON
Peace-Work-Fatherland
=====

MINISTRY OF SECONDARY EDUCATION
=====

SECRETARIAT GENERAL *fx*
=====

DEPARTMENT OF HUMAN RESOURCES *✓*
=====

SUB-DEPARTMENT OF PERSONNEL *✓*
=====

PERSONNEL CENTRAL FILE SERVICE
=====

REPUBLIQUE DU CAMEROUN
Paix-Travail-Patrie
=====

MINISTERE DES ENSEIGNEMENTS SECONDAIRES
=====

SECRETARIAT GENERAL
=====

DIRECTION DES RESSOURCES HUMAINES
=====

SOUS DIRECTION DES PERSONNELS
=====

SERVICE DU FICHIER CENTRAL DU PERSONNEL
=====

Yaounde, 30 MAI 2023

COMMUNIQUE RADIO/*PRESS RELEASE*

No. 70123/CR/MINESEC/SG/DRH/SDP/SFCP

Le Ministre des Enseignements Secondaires informe tous les personnels de son Département ministériel qu'il est désormais possible de dénoncer, sous anonymat, les personnels en position d'absence irrégulière à l'adresse www.minesecdrh.cm.

Le Ministre invite tous ceux qui ont connaissance des enseignants absents à leurs postes de travail à bien vouloir le signaler à l'adresse susmentionnée.

The Minister of Secondary Education hereby informs all MINESEC staff that it is now possible to anonymously report personnel who are in a position of irregular absence at www.minesecdrh.cm.

The Minister calls on all those who know about teachers who are absent from their duty posts to report them through the above-mentioned address.

Le Ministre des Enseignements Secondaires,


Nalova Lyonga, Ph.D